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Διευκρινήσεις για την αναφορά "σε θετικές εξελίξεις όσο αφορά στο θέμα της διπλής
αναπλάσης" που περιείχε αναφορά σε ανακοίνωση  της  "Μπάμπης Βωβός - Διεθνής Τεχνική
Α.Ε." ζητά απο την διοίκηση της εταιρίας η Ε. Κεφαλαιαγοράς. Η εταιρία σε επιστολή
-απάντηση  διευκρινίζει τα ακόλουθα: "Η αναφορά στις θετικές εξελίξεις στο θέμα της
διπλής ανάπλασης Βοτανικού - Λεωφ. Αλεξάνδρας αφορούσε στη συναίνεση όλων των
εμπλεκόμενων φορέων στο έργο, όπως άλλωστε αυτή έχει ήδη γίνει επισήμως γνωστή στον
Τύπο τόσο από την πλευρά του Δήμου Αθηναίων όσο και από την πλευρά του Παναθηναϊκού
(ΠΑΕ & Ερασιτέχνη). Συναίνεση που ανοίγει το δρόμο για την προώθηση της νομοθετικής
ρύθμισης στη Βουλή προς ψήφιση. Εξ αυτού του λόγου - και σε συνέχεια της από 05.08.2010
ανακοίνωσης σχετικά με τις δεσμεύσεις που ανέλαβε η διοίκηση της εταιρίας - θεωρήσαμε
υποχρέωσή μας να ενημερώσουμε το επενδυτικό κοινό ότι η ΜΒΔΤ Α.Ε. έχει ήδη ξεκινήσει
την απαραίτητη προετοιμασία (όπως είναι η επιβεβλημένη σύνταξη της απαιτούμενης
οικονομοτεχνικής μελέτης, προσαρμοσμένης στα νέα πολεοδομικά και οικονομικά
δεδομένα), προκειμένου να είναι εφικτή η ταχύτερη δυνατή επανέναρξη των εργασιών του
εμπορικού κέντρου της εταιρίας στο Βοτανικό μετά την έκδοση της οικοδομικής αδείας. Για
οποιαδήποτε περαιτέρω εξέλιξη επί του θέματος, η διοίκηση της εταιρίας θα ενημερώσει
άμεσα το επενδυτικό κοινό, κινούμενη με γνώμονα την ορθή, επαρκή και σαφή πληροφόρησή
του." Πρέπει να σημειωθεί ότι στην προηγούμενη ανακοίνωση είχε γίνει αναφορά στην
έκδοση της άδειας εντός του τρέχοντος έτους που δεν αναφέρεται στην σημερινή
επιστολή.
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